
  Fråga  
   

Fråga till Thomas Nilsson 

Under den senaste mandatperioden har fritidsgårdsverksamhet runtom i Trelleborg förändrats. Man 

har valt att flytta runt verksamheter eller rent av att lägga ner verksamheter. Till stor del i syfte att 

spara pengar eller effektivisera som man refererar till det som. 

En verksamhet som har varit en trygg plats för tjejer i Trelleborg och som av många har setts som en 

fristad. Ett ställe som man kunde komma till och vara sig själv och vara tjej utan att behöva mäta sig 

med killarna var Tjejloftet. En verksamhet som var omtyckt och välbesökt. Den valde man att lägga 

ner. 

Min fråga till dig Thomas Nilsson är kommer Tjejloftet att öppna igen? 

Ismet Dedic (s) 

 


